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Raadsadviescommissie Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Conceptverslag van de vergadering de dato 17 september 2018 
 
Aanwezig  
Voorzitter: W. Weerts 
Griffier: J. Pluijmen  
Leden:  N. Dauven(AB), M. Knubben(CDA), J. Kleijnen(VSP), C. Fulmer-Bouwens(PGP) en B. Rooding-Eurlings(VVD) 

College: burgemeester J. Schrijen en algemeen directeur/gemeentesecretaris L.T.J.M. Bongarts 
Directie: --- 
Ambtenaren: S. Stassen 
 
Afwezig: --- 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 

 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht. 

2. Spreekrecht Burgers Voor het spreekrecht zijn geen aanmeldingen ontvangen. 
 

3. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

De fractie VSP heeft vragen ingediend voor de rondvraag. Het overzicht is in iBabs geplaatst. 

4. Vaststellen van het verslag van de 

commissie ABA de dato 18 juni 2018 

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

5. Actielijst De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. De commissie neemt de actielijst voor kennisgeving aan. 

 

6. Voorstel college betreffende 
politiebeleidsplan 2019 

Inbreng eerste termijn leden C. Fulmer-Bouwens, J. Kleijnen en M. Knubben. 
 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake: politiecapaciteit, erkenning problematiek kleine basisteams 
Eenheid Limburg, totale sterkte Eenheid Limburg, wens tot aanpassen landelijke sterkteverdeling, zware 
criminaliteit door grensligging, daadstelling door burgemeesters, model wijkagent, overlast jongeren, garageverkoop 
Broekhem Noord, terugbrengen cohesie in de wijk, sociale controle, instellen samenscholingsverbod, JOP en 
opstellen gezamenlijk beleidskader. 
 
Toezeggingen/constateringen burgemeester J. Schrijen: 

 Als de raad vindt dat de burgemeesters zich richting Den Haag sterker moeten uitspreken, dan is men daartoe 
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bereid. Het feit dat de wijkagenten 1 en hooguit 2 diensten per week kunnen worden ingeroosterd, wijkt sterk 
af van het model van een wijkagent zoals de minister voorschrijft. De burgemeester zegt toe dat dit kan worden 
toegevoegd in de reactie richting de minister. 

 Als jongeren echt overlast bezorgen dient men daartegen op te treden. Na de signalen vorige week zijn er bij 
het college weinig meldingen binnengekomen en bij de politie evenmin, maar zowel de boa’s en de politie 
hebben extra gepatrouilleerd.  

 In Broekhem Noord vindt komende zaterdag een garageverkoop plaats, hopelijk zorgt dit voor wat meer binding. 
Ten aanzien van het huiskamerproject wordt gekeken of men dit op een andere manier kan organiseren omdat 
dit tot dusver geen succes is. Hiermee wordt ook getracht de cohesie terug te brengen in deze wijk. 

 Voor een samenscholingsverbod is veel meer nodig, waaronder justitie. Op dit moment is het instellen van een 
samenscholingsverbod niet aan de orde omdat er weinig meldingen binnenkomen. De burgemeester roept de 
mensen op om eventuele overlast te melden. 

 De burgemeester heeft geconstateerd dat de jongeren die betrokken waren bij het incident in Broekhem Noord 
hebben deelgenomen aan de gesprekken met de buurtbewoners. Het college hoopt dat doordat de mensen 
elkaar kennen het mogelijk is om goede afspraken te maken. 

 Harde hand bij jongeren die rotzooi trappen maar deze bezoeken niet het JOP; het gaat ook om aandacht voor 
de jongeren die nu nog geen probleemjongeren zijn.  

 Er wordt getracht om er samen met Maastricht Heuvelland één beleidskader van te maken. Dit komt vervolgens 
in december in de driehoek (het overleg van de burgemeester van Maastricht en de 5 burgemeesters van het 
Heuvelland) aan de orde. Maar mensen kunnen niet zomaar voor kleine zaken uit hun huis gehaald worden, de 
rechtsbescherming is immers groot in Nederland. 

 
Reactie leden J. Kleijnen en C. Fulmer-Bouwens. 
 
Inbreng tweede termijn leden J. Kleijnen en M. Knubben. 
 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake:  Wet boete- en maatregelen (en terugvordering sociale zekerheid) 
en het integraal veiligheidsplan. 
 
Toezegging burgemeester J. Schrijen: 

 De vraag over regionaal optrekken rondom de Wet boete- en maatregelen wordt schriftelijk beantwoord.  

 Voorzet van burgemeester in driehoek overleg om bij integraal veiligheidsplan in gezamenlijkheid op te trekken 
met Meerssen en lijn 50 gemeenten: dit wordt door de andere gemeenten nader overlegd (niet alle gemeenten 
waren aanwezig bij het genoemde overleg).   

 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 

7. Voorstel betreffende plaatsvervangend 
voorzitter van de raad 

Inbreng eerste termijn lid B. Rooding-Eurlings. 
 
Beantwoording griffier J. Pluijmen: 
Tijdens het vorige presidium is afgesproken nogmaals naar de zittingsduren van beide kandidaten te kijken hetgeen 
is gebeurd. Er is gebleken uit controle dat lid W. Weerts toch een iets langere zittingsduur als raadslid heeft dan lid 
M. Knubben; dit is ook het geval als alle jaren van zijn wethouderschap niet worden meegerekend. Dit feit is met 
beide kandidaten kortgesloten en afgestemd, vandaar dat de wissel in volgorde invulling van eerste en tweede 
plaatsvervangend raadsvoorzitter in het voorstel heeft plaatsgevonden. 
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De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 

8. Bespreekpunten:  

 

8.a 

Raadsinformatiebulletin (23) Openstelling 

elektronische weg voor bezwaarschriften 

Inbreng lid N. Dauven. 
 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 
Het indienen van bezwaarschriften kan ook per post. In die zin is er sprake van een uitbreiding. 
Volgens de burgemeester blijft de wijze van publiceren ongewijzigd, maar als dat niet zo is hoort men dat nog. 

8.b Raadsinformatiebulletin (25) WK Cyclo 
Cross 2018 

Inbreng leden M. Knubben en J. Kleijnen. 
 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 
Het college wacht op de beschikking van het ministerie van VVS om de subsidie beschikbaar te stellen. De stand van 
zaken is nog ongewijzigd. Nu moet de gemeente misschien € 15.000,00 teruggeven omdat aan bepaalde 
subsidievoorwaarden niet voldaan is. Als het daarbij blijft – dat was een inschatting van de Algemeen Directeur – dan 
komt men zeker niet boven de € 160.000,00 uit, met andere woorden, dan wordt niet de hele garantstelling 
opgemaakt. 
Als het over het evenementenbeleid gaat, daar gaat de burgemeester niet over. Maar de portefeuillehouder 
economie heeft aangeven dat de evaluatie aan de raad wordt voorgelegd.  
Verder werd gevraagd om bij de afrekening de € 4 miljoen te onderbouwen, en niet van de 250 miljoen kijkers.  
 
De voorzitter merkt op dat wethouder Bisschops in de commissie EFTR van 12 september jl. heeft aangegeven, dat 

als gevolg van de kerstmarkt problematiek de evaluatie van het evenementenbeleid iets wordt doorgeschoven.  
8.c Brief (196) gemeente Peel en Maas inzake 

motie Politieagenten 

Inbreng lid J. Kleijnen. 
 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake:  
De problematiek van de 2 basisteams Peel- en Maasvallei en Heuvelland wordt door de leiding van Eenheid Limburg 
erkend. Men is ervan op de hoogte dat de kleine basiseenheden veel moeten bijdragen aan de algemene middelen. 
Daarnaast liggen er in Zuid-Limburg ook nog 3 voetbalclubs en als dan ergens een peloton ME moet klaarstaan dan 

kost dat capaciteit, ook voor de kleine eenheden.  
8.d Stand van zaken samenwerking Mededelingen burgemeester J. Schrijen inzake: 

 

 Economische Samenwerking Zuid-Limburg (ESZL): dit gaat met name om de 3 grote steden (Maastricht, Heerlen 
en Sittard-Geleen) en er is een beweging op gang die probeert om de gemeenten in het groene hart daar als een 
aparte poot bij aan te laten sluiten. 

 

 Verder is vorige week een rapport van Berenschot ten aanzien van de gemeente Meerssen binnengekomen. Dit 
rapport geeft voor de gemeente Meerssen het model regiegemeente aan. De burgemeester vindt het van belang 
om de samenvatting van dit rapport op termijn met de raad te bespreken. Als men in Meerssen kiest voor een 
regiegemeente zoals door Berenschot is uitgewerkt, blijven er nog 15 tot 20 ambtenaren over in Meerssen en 
gaat de hele ambtelijke organisatie over naar Maastricht.  
Alvorens de samenvatting van dit rapport met de raad te bespreken dient het college eerst nog een en ander 
voor te bereiden; immers 10 jaar doorkijkend zou dit immers een voorloper kunnen zijn van een grote beweging 
in de regio. Hiermee komt de gemeente Valkenburg aan de Geul alleen te staan, dus men zou nogmaals moeten 
kijken welke kansen men heeft bij de Heuvellandgemeenten. 
Na de verkiezingen heeft de burgemeester enkele opinion leaders gesproken en hieruit komt nog steeds naar 
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voren dat dit zoeken naar samenwerken toch lastig is en blijft. Zoals gemeld was er echter tijdens het Driehoek  
wel een voorzichtig positieve reactie om te kijken naar samenwerking bij het Politie en Veiligheidsbeleidsplan. 
Waar het om gaat is  te kijken naar wat men samen kan doen, zoals bijvoorbeeld de Omgevingswet, het beleid 
rondom motorclubs, de invulling van landschappelijke waarde, de betekenis van landschapsbehoud, de betekenis 
van nieuwe energievormen en het omgegaan hiermee. Deze zaken lopen immers over de gemeentegrenzen heen 
en burgers weten niet altijd waar een gemeentegrens loopt. 

8.e Stand van zaken Agenda Valkenburg Mededeling burgemeester J. Schrijen: 
 
Ter voorbereiding op een collegevergadering wordt nagedacht over wat de volgende agenda voor Valkenburg is. Dit 
is het juiste moment omdat rondom de Provinciale Statenverkiezingen er aan de voorkant weer nieuwe bestuurders 
komen. Dan is het zaak om te proberen de ideeën c.q. claims daar wortel te laten schieten. Dit begint met eenheid 
in de eigen omgeving, namelijk dat men dit met zijn allen steunt. Er zijn nog geen concrete zaken bekend, maar de 
burgemeester hoopt dat men er voor Kerstmis uit is wat de nieuwe projecten zijn. Een voorbeeld is het 
Leeuwterrein. Als dat terrein wordt opgeknapt, moet er ook iets met de Plenkertstraat gebeuren: daar zijn dan ook 
andere partijen zoals de provincie bij nodig.  

9. Gewestelijke aangelegenheden 
 

Mededeling burgemeester J. Schrijen: 
 
De zaken rondom de gewestelijke aangelegenheden starten na de verkiezingen weer langzaam op. De nieuwe 
colleges hebben elkaar leren kennen tijdens de 1e Heuvellanddag die 2 weken geleden heeft plaatsgevonden. Ook in 
personele zin zijn er nogal wat wijzigingen c.q. vernieuwingen, maar op die dag zijn geen inhoudelijke zaken 
besproken. 

10. Rondvraag 
 

De fractie VSP heeft ingediend voor de rondvraag. Zie bijlage. 

11. Sluiting 
 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 19.49 uur de vergadering. Hij dankt de aanwezigen voor hun 
inbreng. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissies Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden op 26 november 2018. 

 

 

 

W. Weerts,              J. Pluijmen, 

voorzitter                griffier 


